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• Az önkéntes tűzol-
tóktól a közlekedési 
problémákig több 
téma is napirendre 
került a csíkszeredai 
önkormányzati képvi-
selő-testület pénteki 
ülésén. Az is elhang-
zott, hogy a város egy 
jégkorongedzésekre 
szánt könnyű szerke-
zetű műjégpálya építé-
sére pályázik majd az 
Országos Beruházási 
Társaságnál (CNI).

KOVÁCS ATTILA

A z ülés előtt Korodi Attila 
polgármester arról beszélt, 
hogy Csíkszereda most már 

hivatalosan is rendelkezik önkén-
tes tűzoltócsapattal Hargitafürdőn, 
ahol a várostól való nagyobb távol-
ság miatt egy tűzesetkor gyorsan le-
het közbelépni, mielőtt a hivatásos 
tűzoltók a helyszínre érkeznének. 
Ugyanakkor a zsögödi, taplocai és 
csíksomlyói városrészekben is el-
kezdődött az önkéntes tűzoltócso-
portok szervezése, amelyek tevé-
kenysége elsősorban a megelőzésre 

terjed majd ki. Hargitafürdőnél 
maradva, a testület döntött az ott 
építendő tűzoltógarázs és szertár 
építéséhez szükséges megvalósít-
hatósági tanulmány módosításáról, 
a beruházás értéke áfával együtt 
most 5,2 millió lej. Ebben a garázs-
ban helyezik majd el az adományba 
kapott tűzoltóautót is. 

Igénylik a területet

A városvezető arra is kitért, hogy hi-
vatalosan is igénylik a sportminisz-
tériumtól a Vákár Lajos Műjégpálya 

melletti használatlan szabadtéri 
jégpálya területét, annak érdekében, 
hogy a város fi nanszírozásért pá-
lyázhasson az Országos Beruházási 
Társaságnál (CNI) egy könnyű szer-
kezetű jégcsarnok építésére, amelyet 
jégkorongedzésekre lehet majd hasz-
nálni. A tanács elfogadta a terület 
igénylésére vonatkozó határozatot is.

Napirend előtti felszólalásában 
Tőke Ervin képviselő a Zsögödi Nagy 
Imre utcában továbbra is fennálló 
parkolási helyzetről beszélt, ahol több 
ott lakó a kapubejáratok kialakítása 
miatt nem tud autójával beállni az ud-

varára, viszont a kétirányú forgalmat 
akadályozza az út szélén való par-
kolás. Néhány autós emiatt a járdán 
hagyta járművét, a helyi rendőrség 
viszont megbírságolta ezért őket – 
említette, kérve egyúttal, hogy a vá-
rosbejáratnál levő közlekedési táblát, 
amely az utcába irányítja a központ 
felé igyekvőket, helyezzék át. Egyút-
tal felhívta a fi gyelmet a Kútpatak és 
Harom utcai hidak leromlott állapo-
tára, amelyek felújításra szorulnak. 
Bors Béla alpolgármester szerint az 
említett tábla áthelyezésének lehető-
ségét meg kell vizsgálni, a közlekedé-

si szabályokat viszont az utcában is 
be kell tartani, és a lakók nagy része 
be tud állni saját udvarára autóval. A 
hidak felújítására igyekeznek fi  nan-
szírozást szerezni – hangzott el.

Jelentős a hőveszteség

A testület több közösségi fejlesztési 
egyesület számára szükséges tag-
díjfi zetésről is határozott, és elfogad-
ta a 2020-as évre, illetve 2021 első 
négy hónapjára vonatkozó, a 
városi távhőszolgáltatás hő-
veszteségéről készült mér-
leget is – ennek alapján a 
jelzett időszakban a hőköz-
pontokban 2178 MWh, míg 
az elosztóhálózatban 6869 
MWh volt a hőveszteség, előbbi 
az előállított távhő 10,6, míg utóbbi 
27,2 százaléka.

Határoztak a személyi nyilván-
tartó közszolgálat ügyfélfogadási 
programjának módosításáról is, 
eszerint hétfőn, kedden és szerdán 
a délelőtti, 8–13 óra közötti időszak 
mellett 14–17 óra között, csütörtökön 
pedig 14–16 óra között is leadhatók a 
személyi igazolványok kibocsátásá-
ra vonatkozó kérések, a dokumentu-
mok kibocsátása hétfőn, kedden és 
szerdán 12–13 és 16–17 óra, csütörtö-
kön 12–13 és 15–16, pénteken pedig 
12–13 óra között történik.

Kell(ene) még egy műjégpálya
Az Országos Beruházási Társaságnál pályázna Csíkszereda önkormányzata

A csíkszeredai Vákár Lajos Műjégpálya melletti használatlan 
szabadtéri jégpálya területének új funkciót adnának 

◂  KORÁBBI  FELVÉTEL:  FARKAS TAMÁS

P I N T I  A T T I L A

Pénteken Tusnádfürdő irányá-
ból ért Hargita megyébe a Fel-

bermayr – túlméretes rakományok 
szállítmányozására szakosodott 
– cég teherautói által vontatott két 

hatalmas, 7,7 méter magas és 
6,5 méter széles fémszer-
kezetű tartály. A Brăiláról 
közel két hete elindult ra-
komány péntek délutántól 
szombat reggel 8 óráig az 
országos útügyi társaság 
Tusnádfürdő és Újtusnád 

közötti szakaszán lévő, 
csúszásgátló anyagok tárolására 
használt parkolójában állomáso-
zott. A rendőri felvezetéssel elin-
dult konvoj szombaton áthaladt 
Újtusnádon, Tusnádon, Csíkkoz-

máson, Csíkszentmártonon és Csík-
szentkirályon, mielőtt 10 óra 30 
perckor a hargitai megyeszékhely-
re ért az E578 jelzésű európai úton.

Útközben minden településen le 
kellett bontani az úttest fölött áthú-
zódó kábelek egy részét, a többit az 
áthaladás idejére egy célszerszám-

mal felemelték a tartályok elején lé-
vő szakemberek. A főútvonalon tor-
lódás alakult ki, mivel szakaszosan 
lezárták az úttest mindkét sávját. 
Csíkszeredában forgalmi táblákat 
kellett eltávolítani, hogy a tartá-
lyok átférjenek a Villanytelep utcán, 
majd eljussanak az elkerülő útnál 
lévő körforgalomig. A legutóbbi, 
évekkel ezelőtti hasonló szállítmány 
a vasúti felüljárón közelítette meg 

a sörgyárat, ezúttal azonban a híd 
felújítása miatt kerülőt kellett tenni.

A Rét utcai vasúti átkelőnél a 
vasúttársaság áramtalanította, majd 
megemelte a magasfeszültségű veze-
tékeket. A konvoj kevéssel 12 óra után 
ért célba. Az elmúlt hetekben ez volt a 
harmadik – és egyben utolsó – nagy 
méretű szállítmány, a két korábbi so-
rán négy, a mostaninál kisebb fém-
tartályt hoztak Csíkszeredába.

Célba értek a hatalmas méretű erjesztőtartályok
• Forgalomkorlátozások, több alcsíki faluban és Csíkszereda néhány utcájában 
az áram-, telefon- és kábeltévé-szolgáltatás kimaradása mellett, rendőri kísérettel 
szombaton célba, a csíkszeredai sörgyárhoz ért a két, közúton szállított óriás fém-
tartály. Az utolsó, Újtusnád közeléből reggel rajtolt, közel 35 kilométeres szakaszt 
mintegy négy óra alatt tette meg a konvoj.

Látványban is lenyűgöző méretű erjesztőtartályok. Időbe telt, amire megérkeztek az új szolgálati helyükre  ▴  FOTÓK: PINTI  ATTILA




